

HAD's 1st Anniversary – Lucky Draw Event

Terms and Conditions

1. Introduction

These Terms and Conditions (the "Terms") govern the participation in the promotion (the "Promotion") organized by Hong Kong & Macao International Airport Transportation Service Co. Limited ("HAD") in partnership with the Airport Authority Hong Kong ("AAHK"). By participating in the Promotion, participants ("Participants") agree to comply with and be bound by these Terms.

2. Promotion Period

The Promotion shall commence on August 19th, 2024, at 00:00 hours and shall conclude on September 30th, 2024, at 23:59 hours (the "Promotion Period"). All qualifying actions required for eligibility must be completed within the Promotion Period.

3. Eligibility

- 3.1. Participation in the Promotion is open to individuals who purchase a bridge-to-air transfer coach ticket originating from Macao through HAD's service, either at the HZMB Macao Port ticketing service counter or via the designated online platform.
- 3.2. Participants must also engage with HAD's official social media pages by liking, following, and commenting as instructed by the promotion guidelines.

4. Lucky Draw

- 4.1. A random draw (the "Draw") will be conducted between October 1st, 2024, and October 7th, 2024, under the supervision of an independent third party appointed by HAD.
- 4.2. Winners of the Draw ("Winners") will be notified through the social media platform or the email address provided at the time of participation no later than October 8th, 2024.
- 4.3. The decisions made by HAD and AAHK concerning all matters related to the Draw shall be final, binding, and conclusive.

5. Prize Redemption

- 5.1. Each Winner shall be issued a unique redemption code (the "Redemption Code") which may be used to claim the sponsored air tickets, subject to these Terms. The Redemption Code must be redeemed on or before October 31st, 2024.
- 5.2. The Redemption Code is personal to the Winner, non-transferable, and cannot be exchanged for cash or any other form of compensation.
- 5.3. The air tickets redeemed using the Redemption Code must be booked for travel within the designated period of October 8th, 2024, to March 31st, 2025, and the duration of the stay must comply with the minimum and maximum stay requirements (minimum 2 days, maximum 7 days).

6. Limitation of Liability

- 6.1. HAD and AAHK accept no responsibility for any costs, expenses, taxes, fees, or other charges that Winners may incur in connection with the redemption or use of the air tickets.
- 6.2. Once the air ticket booking is confirmed, it is non-refundable and non-cancellable. No amendments to the booking will be permitted.
- 6.3. HAD and AAHK shall not be liable for any losses or damages, whether direct, indirect, incidental, or consequential, arising out of or in connection with any modification, cancellation, suspension, or termination of the Promotion.

7. Amendments

HAD reserves the right, at its sole discretion, to amend, modify, or terminate these Terms and the Promotion at any time without prior notice. Any amendments to these Terms will be effective immediately upon being published on the official HAD website or as otherwise communicated to Participants.

8. General Provisions

- 8.1. The invalidity or unenforceability of any provision of these Terms shall not affect the validity or enforceability of any other provision, and the remaining provisions shall remain in full force and effect.
- 8.2. In the event of any disputes concerning the redemption or utilization of the air tickets, Cathay Pacific Airways shall have the ultimate discretion to adjudicate the matter. Passengers are recommended to contact Cathay Pacific's local customer service hotline for assistance with any issues related to the exchange or use of the air tickets.
- 8.3. These Terms constitute the entire agreement between HAD, AAHK, and the Participants concerning the Promotion and supersede all prior agreements, understandings, and communications, whether written or oral, relating to the Promotion.

HAD 一週年生日 – 抽獎活動

條款及細則

1. 引言

本使用條款及細則（下稱「條款」）適用於由港澳機場客運服務有限公司（下稱「HAD」）與香港機場管理局（下稱「AAHK」）聯合舉辦之推廣活動（下稱「推廣活動」）。參與者（下稱「參與者」）參與本推廣活動，即視為同意並接受本條款的約束。

2. 推廣期

推廣活動自 2024 年 8 月 19 日 00:00 起至 2024 年 9 月 30 日 23:59 止（下稱「推廣期」）舉行。所有與參與資格相關的必要行為須在推廣期內完成。

3. 參與資格

- 3.1. 凡透過 HAD 的服務在港珠澳大橋澳門口岸售票櫃檯或指定網上平台購買由澳門出發的橋到航轉乘巴士票之個人，均可參與本推廣活動。
- 3.2. 參與者須按推廣活動指引，在 HAD 的官方社交媒體頁面上點贊、關注及留言。

4. 抽獎

- 4.1. 抽獎（下稱「抽獎」）將於 2024 年 10 月 1 日至 2024 年 10 月 7 日期間進行，並由 HAD 指定的獨立第三方進行監督。
- 4.2. 抽獎獲獎者（下稱「獲獎者」）將於 2024 年 10 月 8 日或之前透過參與時使用的社交媒體平台或電子郵件地址收到通知。
- 4.3. HAD 及 AAHK 就抽獎相關事宜所作的任何決定均為最終決定，並對所有參與者具有約束力及決定性。

5. 獎品兌換

- 5.1. 每位獲獎者將獲發一個唯一的兌換代碼（下稱「兌換代碼」），可根據本條款兌換贊助之機票。兌換代碼必須於 2024 年 10 月 31 日或之前完成兌換。
- 5.2. 兌換代碼僅限獲獎者本人使用，不得轉讓，亦不可兌換現金或任何其他形式之補償。
- 5.3. 透過兌換代碼兌換之機票須在指定之旅行期間（即 2024 年 10 月 8 日至 2025 年 3 月 31 日）內預訂，且停留期間須符合最短 2 天、最長 7 天之要求。

6. 責任限制

- 6.1. HAD 及 AAHK 不對獲獎者在兌換或使用機票過程中可能產生的任何費用、稅款、手續費或其他費用負責。
- 6.2. 一經確認機票預訂，概不退還或取消，亦不得修改預訂。
- 6.3. HAD 及 AAHK 不對因推廣活動的任何修改、取消、暫停或終止所引起的任何直接或間接損失或損害，或其他附帶性或後果性損害負責。

7. 修訂

HAD 保留自行酌情隨時修改、調整或終止本條款及推廣活動的權利，無需事先通知。任何對本條款的修改將即時生效，並在 HAD 官方網站或以其他方式通知參與者。

8. 一般條款

- 8.1. 若本條款的任何條款被認為無效或不可執行，該無效或不可執行之條款將不影響其他條款的有效性或可執行性，其餘條款將繼續具有完全效力。
- 8.2. 如遇有關機票兌換或使用之爭議，國泰航空將擁有最終裁決權以處理相關事宜。建議乘客就機票兌換或使用所涉及的任何問題，聯繫國泰航空當地客戶服務熱線以尋求協助。
- 8.3. 本條款構成 HAD、AAHK 與參與者之間就推廣活動的完整協議，並取代所有先前就推廣活動所訂立之協議、理解及通訊，無論是書面或口頭形式。